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Referat fra ordinær generalforsamling år 2020. 
 
Afholdt tirsdag den 18. februar 2020 klokken 19:00  
I SIND-Klubben Fristedet, Fælledvej 9, 8800 Viborg. 
 
 
Formanden bød velkommen til generalforsamlingen. 
 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 
a. Jørgen Møller blev valgt til dirigent uden modkandidater, og præsenterede sig selv. 
b. Søren R. Christensen blev valgt uden modkandidat. 
c. Valg af stemmetællere blev besluttet at udskyde, til der måtte opstå behov. 
d. Generalforsamlingen var indkaldt via SIND nummer i februar, og på hjemmesiden, 

så dirigenten erklærede generalforsamlingen lovligt og beslutningsdygtig. 
 

2. Godkendelse af dagsorden og forretningsorden. 
a. Godkendt uden bemærkninger. 

 
3. Bestyrelsens beretning om lokalafdelingens virksomhed i det forløbne år 

fremlægges til debat og godkendelse. 
 
 

Formanden fremlagde beretningen, der åbnede med at erklære, at det har været et stille og roligt 
år i SIND Viborg.  
 
I forbindelse med generalforsamlingen i februar havde foreningen to gæster til at fortælle, nemlig 
SINDs landsformand Knud Kristensen og desuden Viborgs borgmester Ulrik Wilbek, som fortalte 
om sit liv og sin karriere i og uden for håndbolden. To spændende indlæg. 
 
I årets løb har foreningen haft et enkelt arrangement, som foreningen selv stod for, og det var 
fortællekoncert med SIND-ambassadør Mathilde Falch d. 6. april på Fristedet. Der var udsolgt, og 
Fristedet var derfor fyldt med gæster fra både nær og fjern. Mathilde gav som ventet en rigtig fin 
koncert. 
 
Foreningen har desuden medvirket ved tilrettelæggelsen af et fakkeltog i Viborg d. 2. juni, tre dage 
før Folketingsvalget. Formålet var at sætte fokus på psykiatrien, og det lykkedes at få flere 
folketingskandidater til at give oplæg. 
 
SIND Viborg og pårørendeforeningen har også haft stande ved forskellige temaaftener i årets løb, 
arrangeret af Psyk-info Viborg og regionspsykiatrien. Det er en god måde at vise flaget på. 
 
I 2019 har foreningen valgt ikke at have en stand ved Søndersøløbet. Ideen kan naturligvis tages 
op igen. 
 
Ellers har året mest budt på udvalgsarbejde de steder, hvor foreningen er repræsenteret. Herunder 
regionsbestyrelsen SIND Midtjylland, Handicaprådet og Danske Handicaporganisationer.  
 
Orla deltog desuden i SINDs medlemskonference i om psykiske vanskeligheder og rusmidler. 
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Foreningen har løbende samarbejde med de øvrige foreninger i Viborg, når det er relevant. For 
eksempel om Sindets Dag d. 10. oktober, hvor temaet var forebyggelse af selvmord. 
 
SIND Viborg var også repræsenteret ved et stort offentligt møde mandag d. 25. november, 
arrangeret af SIND Midtjylland: ”Psykiatrien lige nu - og hvad byder fremtiden på?”. Orla deltog fra 
bestyrelsen. 
 
Der har i bestyrelsen været talt om, hvordan bestyrelsen kan få flere unge med i SIND, og der kan 
være en opgave for den nye bestyrelse at gå videre med. Det samme gælder overvejelserne om 
brug af hjemmeside og sociale medier. Dette arbejde har ligget stille i SIND Viborg i 2019, hvor 
den landsdækkende hjemmeside sind.dk til gengæld er blevet forbedret kraftigt. 
 
Foremanden sluttede med at takke alle der i årets løb har bidraget til arbejdet i SIND Viborg. 
 
Kommentar til beretningen: 
Sjovt arrangement med fakkeloptog, og bred politisk deltagelse. 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 

4. Det reviderede regnskab fremlægges til debat og godkendelse. 
Eva fremlagde årsregnskabet for lokalbestyrelsen, der viste et overskud på kroner 5.792,63.  
Spørgsmål til foredrag med Ulrik Wilbek og koncert med Mathilde. 
Selve regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
Bente fremlagde årsregnskabet for lokalbestyrelsen, der viste et overskud på kroner 23.375,10. 
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 
 

 
5. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 
 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
Børge, Eva og Hella trækker sig 

 
Mette træder ind som suppleant for Børge, og er dermed valgt for et år. 

 
Orla, Michael og Jacob blev valgt uden modkandidater, for en toårig periode.  

 
Birger blev valgt som suppleant uden modkandidater for et år. 
 

7. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant. 
Jørgen Møller blev genvalgt uden modkandidater til revisor. 
Ulla blev genvalgt som revisorsuppleant uden modkandidat. 

 
 

8. Valg af delegerede til regionskredsens generalforsamling. 
Generalforsamlingen valgte at overlade dette valg til bestyrelsen. 
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9. Behandling af eventuelle forslag til landsmødet. 
Ingen landsmøde, kun medlemsmøde i år. Landsmødet afholdes kun hvert tredje år. 

 
 

10. Eventuelt. 
a. Orla har talt med Helena, der manglede et sted at afholde kurser, Orla anbefalede 

Golf Hotel. 
b. 12. marts er der generalforsamling i regionen, det er med spisning, 

generalforsamlingen starter klokken 19:00. 
c. Orla takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer for deres arbejde i bestyrelsen. 
d. I oktober mødes formænd og næstformænd en weekend, til planlægning af 

regionens arbejde. 
e. Spørgsmål, om der kan arrangeres kurser i konfliktløsning, det vil bestyrelsen se på. 
f. I marts spiller kældertrioen her i huset. 
g. Generalforsamlingen sluttede klokken 19:45. 

 
 
 
 
Referent. Dirigent 
Søren Rosendahl Christensen 
 
 
 
Den ________________________ 
 

Jørgen Møller 
 
 
 
Den ________________________ 
 

 
 


